
Beste inwoner
Zoals u weet trekken we op zondag 13 oktober 2024 naar de stembus voor de provincieraads-, gemeenteraads- en 
districtsraadsverkiezingen. Maar weet u ook dat de spelregels gewijzigd werden? De belangrijkste nieuwigheden 
op een rijtje:

  Er is geen opkomstplicht meer voor de lokale verkiezingen.

  De burgemeester wordt rechtstreeks verkozen. De 
kandidaat met de meeste voorkeurstemmen van de 
grootste partij binnen de meerderheidscoalitie wordt 
burgemeester. Dat de kleinste coalitiepartner de 
burgemeester levert, is dus onmogelijk.

  De lijststem verdwijnt en alleen het aantal 
voorkeurstemmen bepaalt wie verkozen is.

De verkiezingen van 2024 zijn voor alle partijen belangrijk, maar in het bijzonder voor N-VA. Het is onze ambitie om in 
2024 het resultaat van de vorige verkiezingen te evenaren. Toen behaalden we zeven zetels. Maar wat we écht willen? We 
willen het in 2024 nóg beter doen! Voelt u zich aangesproken en heeft u interesse om in de aanloop naar de verkiezingen 
mee uw schouders onder het N-VA-verkiezingsprogramma te zetten? Of wilt u zich kandidaat stellen om onze kieslijst te 
vervoegen? Dan horen we dat graag. Contacteer ons voor een vrijblijvend gesprek.

Marcel Van Mechelen
Penningmeester

Ledenverantwoordelijke 
marcel.vanmechelen@n-va.be 

gsm 0474 20 04 15

Steve Renders
Voorzitter

steve.renders@n-va.be
gsm 0497 84 76 19

Veel geblaat maar 
weinig wol
Verlagen en verhogen
Eind 2022 communiceerde de 
meerderheid over een verlaging van de 
opcentiemen op de personenbelasting
van 7,3 procent naar 7 procent. In 2020 
zakte die al van 7,5 procent naar 7,3 
procent. Iemand met een basisbelasting 
van 5.000 euro betaalt aan 7,5 procent 375 
euro, aan 7,3 procent 365 euro en aan 7 
procent 350 euro. Dat betekent een totale 
vermindering van 25 euro. Op zich is dat 
een goede zaak. Tot we dieper spitten. 
Want in 2020 stegen de opcentiemen op 
de onroerende voorheffing gemiddeld 
met 94,03 euro. 

Schone schijn
De werkwijze van verlagen en verhogen 
kunnen we niet anders omschrijven dan 
schone schijn. In 2023 zullen onze gezin-
nen tot bijna 10 procent (en dus tientallen 
euro’s) meer onroerende voorheffing 
betalen en zullen ook de opcentiemen op 
de onroerende voorheffing met meer dan
100 euro stijgen.

Kasterlee versus buurgemeenten
Met voornoemde dalingen van de 
opcentiemen op de personenbelasting 
zal de meerderheid in aanloop naar de 
verkiezingen in 2024 uiteraard in het 
lang en in het breed – maar vooral in het 
donkerblauw – uitpakken. Het is merk-
waardig dat men in de huidige moei-
lijke economische context uitpakt met 
een belastingverlaging. Dat is in schril 
contrast met de ons omringende steden 
en gemeenten die geplande investeringen 
uitstellen of afschaffen, besparingen door-
voeren of zelfs belastingen verhogen.

De N-VA vreest dat na de 
verkiezingen van 2024 de 

(nieuwe?) meerderheid verplicht 
zal zijn om die politiek terug te 

schroeven of om het label 
‘schuldenvrij’ los te laten.

Kasterlee
kasterlee@n-va.be N-VA Kasterleewww.n-va.be/kasterlee
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De roep van op de stoep

N-VA vraagt invoer pamperpremie
Sinds de invoering van het Di� arsysteem betaalt elk gezin een belasting op afval op basis van het gewicht. Als u weet dat 
de gemiddelde baby jaarlijks ongeveer 1.062 kilogram aan wegwerpluiers gebruikt, dan kan u zich voorstellen hoe de 
huisvuilfactuur van gezinnen met jonge kinderen eruitziet. Daarom stelt N-VA Kasterlee voor om een pamperpremie in 
te voeren.

“Ik verzamel dagelijks gemakkelijk twee tot drie kilo aan luiers. 
Om de afvalfactuur van jonge gezinnen te verlichten, vragen we 
de invoer van een pamperpremie. Die premie bedraagt jaarlijks 
75 euro en wordt op de Diftarrekening van gezinnen met kinderen 
tot drie jaar gestort. Die premie bestaat al in de naburige gemeen-
ten, dus dat moet ook in Kasterlee mogelijk zijn”, zegt gemeente-
raadslid Bart Van Ossel. 

Bart zette dat onderwerp op de agenda van de 
gemeenteraad van april 2022. De reacties waren 
bedroevend. De meerderheid toonde weinig 
interesse en blijft vasthouden aan een 
cadeaucheque voor onder meer herbruikbare 
luiers. Volgens N-VA Kasterlee is dat een 
gemiste kans om jonge gezinnen een 
duwtje in de rug te geven.

Waarvan liggen onze inwoners wakker? Wat baart hen zorgen? Wat moet beter? In deze rubriek bundelen we úw 
opmerkingen, bedenkingen, bezorgdheden en voorstellen die we ‘op de stoep’ opvangen.

Het feit dat er in de zone 30 (Markt) geen 
zebrapaden zijn, blijft voor onbegrip zorgen. 
Misschien moet de gemeente hier en daar 
een ‘zebravelletje’ tekenen?  In een zone 
30 is dat verkeerstechnisch niet verplicht, 
maar het zou onze inwoners een veiliger 
gevoel geven.

Tijdens de energiecrisis besliste het bestuur 
om de openbare verlichting vroeger uit te 
schakelen om te besparen. Onze inwoners 
geven aan dat het vroeg doven van de 
straatverlichting hen een onveilig gevoel 
geeft en ze vrezen dat dat leidt tot meer 
inbraken en andere criminele feiten. De 
cijfers van de politiezone beamen dat. In 
2001 waren er 185 aangiftes van woningin-
braken. In 2019 pakte de politiezone uit met 
een persbericht dat het aantal woninginbra-
ken opnieuw daalde. Deze daling werd in 
2020 verdergezet tot 37 inbraken. Eind 2022 
had Kasterlee te maken met een inbraken-
plaag. Er werden in onze gemeente toen 85 
woninginbraken vastgesteld.

We kregen ook opmerkingen over IOK-
containers die niet altijd netjes terugge-
plaatst worden. Sommige zijn zelfs verderop 
bij de buren terug te vinden. Op andere plaat-
sen beletten de teruggeplaatste containers het 
vlot indraaien op de inrit. Ook het afhandelen 
van klachten daarover bij IOK kan beter.

Maak jij mee het verschil?
N-VA Kasterlee is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten 
onder ons beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. Zo kunnen we het 
welzijn en de welvaart in onze mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende 
generaties. Ben jij gedreven en op zoek naar een zinvolle tijdsbesteding met een 
maatschappelijke meerwaarde? Dan ben je van harte welkom! Stuur gerust een 
mailtje naar kasterlee@n-va.be

Handschoen- actie N-VA Kasterlee

Studio Vlaanderen

Tweewekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een tweewekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke 
puntjes op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op een actueel 
thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een voorstel dat recent het 
nieuws haalde. Op die manier bent u tweewekelijks juist geïnformeerd en op de hoogte van wat er 
op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm

De N-VA in actie
De voorbije maanden deelde N-VA Kasterlee op verschillende 
locaties in onze gemeente handschoenen uit. Zo kon u tijdens de 
wintermaanden toch genieten van onze Kastelse natuur.

Bart Van Ossel 
Gemeenteraadslid

Bart zette dat onderwerp op de agenda van de 
gemeenteraad van april 2022. De reacties waren 
bedroevend. De meerderheid toonde weinig 

cadeaucheque voor onder meer herbruikbare 
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